
                                                           

 

Beszámoló 

Környezettudományi Szakterületi Koordinátor 

Pánczél Balázs 

2017.10.03.-2017.11.14. 

„Van valami újság, Bernardo? -Semmi, uram! -Semmi hír, az jó hír, mondta ő. 

 -És ő aztán biztosan jól tudta!”  

         Nincs kettő négy nélkül

  

 

Flagelláció  

 Fergeteges izgalmakat nem hozott az október a szakterület életébe, aminek részben az 

oka én vagyok. Sajnos több szakterületi eseményt is elhalasztottunk a kései egyeztetések miatt. 

Gondolok itt üzemlátogatásokra és a tudományos biztossal közösen szervezett előadásokra. 

 

KTC 

Az októberi ülésen többek között szó volt a szak népszerűsítéséről, mivel a felvételiző 

diákok száma egyre kevesebb. Téma volt még a mesterszakos képzés tartalmi átgondolása, amit 

jó volna az idei évben megvalósítani. 

 



 

Tervek 

 Ámokfutásom a hanyagság terén azt eredményezte, hogy jóval kevesebb eseményt 

tudunk megvalósítani már idén, ám egy-kettő még belefér. Az utóbbi idő sivárságában burjánzó 

oázis lesz a november 22-én megvalósuló előadás, melyre Holló-Szabó Ferenc tanár urat 

kértem fel.  

Egyeztetések zajlanak a Dél-pesti Szennyvíztisztító Teleppel üzemlátogatás ügyében, 

lehetőség szerint még novemberben ellátogatunk hozzájuk, bár pontos időpont még nincs.  

Ki kell használni, hogy az idei gólyák relatíve aktívak, remélhetőleg egy bevonó után 

éppúgy érdekli őket a képviselőség, mint egy random tündézés. Ezt jövő csütörtökre tervezem 

rakni.  

 

Zárszó 

 Lazább programtábla ide, elcsúszott programok oda, igyekeztem az általános teendőket 

elvégezni, a hallgatókat informálni, a mentorokat noszogatni. Elnézést a silányabb időszakért. 

Köszönöm, ha elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdésed van, keress bizalommal! 

 

Budapest, 2017.11.11. 

Pánczél Balázs 

Környezettudományi Szakterületi Koordinátor 

 

 

 

 


